
Referat FAU-møte Rå skole 14.11.2024  

 

Klasse  Representant  Rolle/Oppgave  Til stede Sendt 

Rektor  
Marianne 
Ingebrigtsen  

Rektor  X x 

 

8A  Morten Heiselberg Elevkveld X x 

8B  Gjertrud Hartvedt Elevkveld 
Syk. Vara 
syk. 

x 

8C  Roger Foss Leder X x 

8D  Ragnhild Hvidsten Elevkveld X x 

8E  Helge A. Karlsson  Ikke møtt x 

 

9A  Merete Iversen  Medlemsutv. Natteravnene X x 

9B  Bogna Aadnevik  Foreldreforedrag X x 

9C  Werner Øvretveit  Medlemsutvalget Natteravnene?  x 

9D  Pia Rønningen  Foreldreforedrag  SYK x 

9E  Linn Angelfoss  Nestleder, Facebook (Thomas Løland) X x 

 

10A  Hilde Ridderseth 
Økonomiansvarlig, dialog med Centrum 
24/25 

X x 

10B  Tora Sofie Haarr Skoleball X x 

10C  Jane Bore Sandal 
Medlemsutvalget Natteravnene, 
innkallingsansvarlig 

X X 

10D  Ingvild Nesheim  Skoleball X X 

10E  Monica Oppedal Medlemsutv. Natteravnene X X 

 

 

 

 

 

 

 



Agenda: 

1. Velkommen og kort gjennomgang av agenda 

2. Informasjon fra rektor  

a. Dato for skoleball: forslag fra Tora Sofie & Ingvild 

 

3. Byggesak: Status og eventuelle aksjoner 

4. Status fra gruppene/aktiviteter 

a. Natteravn 

b. Trafikalt grunnkurs 

c. Elevkveld 

d. Klubb Råjale 

e. Foreldreforedrag 

f. Skoleball 

g. Økonomistatus 

5. Eventuelt 

 

Informasjon fra rektor: 

Ikke så mye nytt siden sist. Fokusdager. Har nå har SU-møte i forkant av FAU. Det holdes 2 
ganger i året, høst og vår. Det består av elevrådsstyret, FAU og skolen. Et organ man er pålagt å 
ha. Fokus på skolemiljø. 

 

Har diskutert skolemiljø med miljørådgiver og rådgiverne. Oppsummert: godt miljø. Det er også 
tilbakemelding fra politiet. Politiet jobber lite opp mot ungdommene på Rå skole. Er utfordringer 
med miljøet i bydelen. 3 ran i området siste tiden. Elever hos oss har opplevd det. Er også elever 
på Rå som ikke har det bra. De kommer i små og store utfordringer, så forsøker å hjelpe dem. I 
SU var det fokus på at det skal være trygt å si ifra til voksne. Miljøveileder er tett på de som har 
ekstra behov for det, og noen får mer fokus. Lærerne hører også rykter og enkeltepisoder, og 
noen ganger fremstår de større en det de var. I de tre årene som skiller trinnene er det stort sprik 
i miljøene og hva de tester ut. Det er mer hasj enn før. Det er en god del vaping, og de har måttet 
slå ned på dette på skolen. Forsøker å finne ut av ting og informerer foreldre. Ønsker å være 
tydelige voksne uten å kjefte for mye. Viser til at de har regler på skolen, og dette veileder de på 
inn mot ordenskarakter. 

Skyfritt er i regi av BKL (Bergen kompetanse for læringsmiljø). Skal skape gode klassemiljø. Kan 
også rådgi på enkeltelev ved behov, f.eks. ved mobbing. Har brukt dem en del i 9. trinn, det har 
bl.a.vært holdt foredrag i alle klasser. Mye knyttet til Skyfritt er informasjon til lærerne.  



Det ytres ønske fra en forelder om å få vite litt mer. Rektor sier at hun skal diskutere med trinnet 
hva som er kommunisert og om dette kan tydeliggjøres.  

Ran på Sandsli nylig tas opp og at barna får beskjed av de som utfører ran om ikke å snakke med 
politiet. Skaper mye rykter. Har forsøkt å roe ned 9-trinn i dag. Blir noen ganger truet til ikke å si 
noe. Skolen fokuserer på at det er viktig å anmelde. Skolen samarbeidet godt med de andre 
skolene når noe skjer. Dealing av hasj er også en problemstilling, men anses ikke er stort 
problem, men skolen er obs på det. Det er en del festing og alkohol og ungdommene får mange 
invitasjoner. Det er viktig å vite hvem de har rundt seg, og hvordan de blir påvirket av disse. 

Spørsmål til rektor: hvordan stille skolen seg til skoleball og det at det er på et hotell? Tenker da 
på kostnader. Har en venninne som har barn på Kirkevoll. Der har de det slik at om ikke de 
voksne stiller, så blir det ikke skoleball. Lurer på hva skoleledelsen mener om dette. Flytter man 
det til hotell blir det ofte mer fokus på kjole, dress etc. Rektor: det er viktig at det tas hensyn til 
det kostnader og kjøpepress. Viktig at det skapes trygge rammer, at arrangementet er for alle, og 
at foreldre på trinnet stiller. Viser til at det er foreldrene sitt arrangement. Skolen har lyst til at 
det skal være et inkluderende arrangement.  

 

Aksjon: Rektor vurderer om de skal informere ut noe ekstra omkring Skyfritt. 

 

 

Status fra gruppene: 

Natteravn: 

Sesongen er over og aksjonen fra forrige møte står til FAU-møtet etter nyttår. 

 

Aksjon: Besluttet å utsette «purring» til nye lister skal sendes ut. Dette må være med som 
tema på agenda for FAU-møtet i januar / februar. Ansvarlig: Roger F. 

 

 

Trafikalt grunnkurs: 

Informasjon vil bli lagt ut på FB og Vigilo (kommentar: ble lagt ut på FB i begynnelsen av 
desember) 

 

Elevkveld: 

Datoen er satt til 22. januar. Er i dialog med elevrådet. Viktig å tenke på hvilke deler av skolen 
som skal være åpen. 

 

Klubb Råjale 



Er ikke lenger en aktivitet. 

 

Foreldreforedrag 

Har etablert kontakt med FAU på Hop skole. De var positiv til felles arrangement. Større 
budsjett. Diskuterte Marco, men de har ham hvert år. Men, Marco har halv pris for FAU, så 
kanskje vi skal gjøre noe med ham selv. I desember kan pris og fremgang presenteres. 

 

Skoleball  

Ingvild og Tora har snakket sammen mange ganger. Ingvild har hentet info fra de som var sist på 
Zinken. 

Har reflektert mye rundt dette med kostnad og har vært i dialog med en del andre skoler for å 
høre hvordan de gjør det.  

Fra vårt arrangement på hotellet: ikke nok mat, ikke hadde de solgt brus, DJ hadde sagt at han 
kunne spille ønskelåter om kidsa vippset ham. Det var mange som gikk tidlig. Må være obs på 
hvilke kåringer de har. 

Oppsummering av aksjoner: 

- Ser videre på evt felles med andre skoler 
- Leie av zinken utredes 
- Ragnhild og Hilde fra 10. bidrar også til med skoleball 
- Tidlig info til foreldre på trinnet om at de skal være vakter 
- Dugnad i forkant? 
- Vaktinstruks blir viktig  
- Må ha dialog med elevrådet 

 

 

Økonomistatus 

 

Vi har 53.000 på konto (3000 er rest for skoleball). Ikke noen faste utgifter. 

 

 


